
Zápis 

Valná hromada MAS Podještědí, z.s. 

Bílá, Vlčetín 22. 9. 2023 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

Zahájení: 10.00 hod.  

 

 

1. Předseda představenstva pan Mgr. Daniel David přivítal přítomné, poděkoval panu 

starostovi obce Bílá za poskytnutí prostor pro konání VH. 

2. Předsedajícím VH byl schválen pan Mgr. Daniel David 

3. Zápisem pověřil předsedající manažerku MAS paní Mgr. Janu Švehlovou 

4. Předsedající navrhl ověřovatele zápisu za veřejný sektor paní starostku Města 

Hodkovice nad Mohelkou Ing. Markétu Khauerovou, za soukromý sektor pana Jiřího 

Křížka. VH schválila ověřovatele zápisu paní Ing. Markétu Khauerovou a pana Jiřího 

Křížka. 

5. Předsedající přednesl návrh na členy mandátové a návrhové komise. S ohledem na to, 

že tato VH není volební, navrhuje pouze dva členy. Za veřejný sektor obec Bílá pan 

starosta Václav Najman a za soukromý sektor zástupce partnera Reagro, s.r.o. pana 

Ing. Pavla Rechcígela. VH schválila mandátovou a návrhovou komisi ve složení 

Václav Najman a Ing. Pavel Rechcígel. 

6. Mandátová komise konstatovala, že VH je usnášeníschopná. MAS má k dnešnímu dni 

58 členů. Přítomných členů 27, předložených platných Plných mocí 5. Celkem hlasů 

32. 

7. Program jednání byl uveden na pozvánce, která byla v souladu se Stanovami rozeslána 

elektroniky. Předsedající vyzval přítomné ke schválení programu VH. VH schválila 

program jednání. 

8. Předseda revizní komise pan Bc. Tomáš Levinský přednesl Zprávu revizní komise, ve 

které Revizní komise konstatuje, že podklady pro jednání RK byly kanceláří MAS 

připraveny včas a dle požadavků, že účetní závěrka podává informace o aktivech a 

pasivech spolku, včetně nákladů a výnosů a výsledku hospodaření k 31. 12. 2022. 

Dále konstatuje, že Výroční zpráva obsahuje podstatné i další užitečné údaje o činnosti 

MAS. Dále konstatovala, že neobdržela žádný podnět k přezkoumání hodnocení 

(výběru) projektů nebo ke střetu zájmů hodnotitelů. RK doporučuje úpravu Stanov 

v oblasti evaluace a monitoringu SCLLD. Zprávu Revizní komise bere VH na vědomí. 

9. Výroční zpráva byla rozeslána společně s pozvánkou. Zpráva obsahuje také roční 

závěrku hospodaření a Zprávu nezávislého auditora o ověření účetní závěrky za rok 

2022 včetně Zprávy nezávislého auditora o ověření vedení odděleného účetnictví 

projektu a způsobilosti výdajů v období od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022. VH schválila 

Výroční zprávu 2022, Roční závěrku hospodaření, Zprávu nezávislého auditora o 

ověření účetní závěrky za rok 2022, Zprávu nezávislého auditora o ověření vedení 

odděleného účetnictví projektu a způsobilosti výdajů v období 1. 1. 2022 – 31. 12. 

2022. 



 

10. Paní Švehlová podala podrobnou zprávu o projektu KPSS, který byl zahájen 06/22. 

Výsledkem je zpracovaný Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb ve venkovské 

oblasti části správního obvodu ORP Liberec na období 2024-2026. Společné 

projednání se všemi zapojenými obcemi proběhlo 13. 9. 2023. Starostové zapojených 

obcí doporučují VH schválení dokumentu. VH schválila Střednědobý plán rozvoje 

sociálních služeb ve venkovské části správního obvodu ORP Liberec na období 2024-

2026. 

11. Paní Tvrzníková podala podrobnou zprávu o přípravách PR SZP na období 2023-

2028. Výsledkem společných jednání je doporučení na zapojení MAS pro fiche F1, 

F2, F3, F5. Celková alokace pro MAS je 26.952.900,- by měla být rozdělena dle 

následujícího klíče 80 % podnikatelské subjekty, 20 % obce. Alokace pro jednotlivé 

Fiche F1 15.093.624,-, F2 2.156.232,- F3 4.312.464,-, F5 5.390.580,-. Vzhledem 

k tomu, že stále nejsou zveřejněna „Pravidla“ pro konečné žadatele a ze strany ŘO 

není podrobně specifikovaná „přidaná hodnota projektů MAS“ doporučila manažerka 

SZP schválení PR SZP odložit na VH 11/23. VH vzala na vědomí informace o 

přípravě PR SZP. 

12. Pan Purchard podal informace o projektech NZÚL, Kotlíkových dotacích, Komunitní 

energetice. Nabídl starostům možnost realizovat přednášku k NZÚL přímo 

v jednotlivých obcích. Paní Švehlová opakovaně nabídla starostům možnost využít 

nové služby Potravinové banky – Výdejna potravin. VH vzala tyto informace na 

vědomí. 

13. Pan předseda oznámil, že volební VH se bude konat 24. 11. 2023.  

14. Na závěr VH schválila přijatá usnesení. 

 

 

 

Závěr jednání: 14.15 

 

Zapsala: Mgr. Jana Švehlová 

 

Ověřovatelé: Město Hodkovice nad Mohelkou  Ing. Markéta Khauerová 

 

                      Jiří Křížek    

 

 

 

 


